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 BIRKERØD RO- OG KAJAKKLUB  

 BESTYRELSESMØDE  

Dato 16. Juni 2022 kl. 19:30  

Sted Plantagevej 80 b, 3460 Birkerød   

Delta-
gere 
 
 
 
 
 
 
Supple-
anter 

Marianne Vittrup (MV) 
Jon Kjeldsen (JKJ) 
Kell Vedsted (KV) 
Jens Galatius (JG) 
Jørgen Kleisdorff (JKL) 
Torben Gunge (TG) 
Lise Madsen (LM) 
 
Allan Nygaard (AN) 
Jan-Erik Messmann (JEM) 

Deltog 
Ikke mødt 
Afbud 
Deltog 
Deltog 
Deltog 
Deltog 
 
Afbud 
Afbud 
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1 VALG AF REFERENT 

JG tog referat 

 

2 GODKENDELSE AF REFERATET FRA SIDSTE MØDE 

• Referatet blev udsendt 05-05-2022 21:42 af LM 

• Referatet blev godkendt  

 

3 GODKENDELSE AF DAGSORDEN FOR MØDET 

Dagsordenen blev suppleret med tilføjelse af punkterne 8.4, 10, 11 og 12 

 

4 
ORIENTERINGSPUNKTER 

• Besøg af Kultur- og fritidsudvalget tirsdag den 8. juni 

JG orienterede kort om besøget fra Kultur- og fritidsudvalget, der var ude for at 
få indtryk af fritidsorganisationerne i kommunen. Udvalget besøgte i samme 
ombæring Sejlklubben. Formålet med besøget var at udvalget var orienteret 
om kommunens fritidsorganisationer. 

JG 

5 OPFØLGNING PÅ ØKONOMI 

• Driftsregnskab vs. Budget   
TG gennemgik kort de få mindre ændringer der var i regnskabet. På 
baggrund af medlemstilgangen er prognosen, at der kan skabes et min-
dre overskud på regnskabet i 2022  

• Investeringer (både – ejendom etc.) 
Intet særskilt at berette – se dog punkt 7 
 
TG benyttede lejligheden til at minde om, at fakturaer til klubben skal 

sendes til elektronisk til adressen kasserer@birkeroed-roklub.dk 
Samtidig skal det på fakturaen anføres hvem der har rekvireret de om-
talte varer. 

TG 

mailto:kasserer@birkeroed-roklub.dk
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6 SANKT HANS ARRANGEMENTET  
JG gennemgik kort status på forberedelserne på 
Sankt Hans arrangementet, der gennemføres sam-
men med Sejlklubben 

• Vagn står for bålet 
• Sejlklubben står for sangblad og forsangere 
• Jesper Gundborg, Sejlklubben, har sørget for 

notits i Rudersdals Avis – se til højre herfor 
• Niels Erik står for fakkelroning – pt. 11 til-

meldte 
• Jens for tale 
• Salg af øl og vand til medlemmerne. 

Medlemmerne kan købe øl og vand i køkkenet 
på sædvanlig vis 

• Lise lægger besked på Facebook. 
 

JG 
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7 BESLUTNING OM BÅDINDKØB 

• JG orienterede om en bevilling modtaget fra VELUX Fonden på 100.000 kr. til 
inriggerkøb. 

• JG havde efter besøg på bådeværfter, snak med andre klubber om deres erfa-
ringer, afprøvning af LiteTrio, etc. udarbejdet en indstilling på køb af 3 nye 
både. Indstillingen var udsendt sammen med dagsordenen til mødet. Indstilling 
lød på køb af:  

o en 2 åres inrigger med carbonskrog fra Baumgarten Bootsbau i Tysk-
land. Forventes at kunne blive leveret i starten af marts 2023. 

o 4-åres inrigger med glasfiberskrog fra Vejle Yacht Service (VYS). For-
ventes at kunne blive leveret i starten af marts 2023. 

o LiteBoat Trio i Frankrig gennem den danske forhandler CD-ROW.. For-
ventes at kunne blive leveret i starten af august 2022. 

• Samlet set en investering på 480.000 kr. inkl. årer. Finansieringen sker gen-
nem: 

o Jubilæumsfonden med 117.000 kr. 

o Donation fra Veluxfonden på 100.000 kr. 

o Salg af IOTA, med et forventet provenu på 30.000 kr. 

o Resten finansieres via de opsparede midler i bådfonden. 

• Bestyrelsen godkendte investeringen og bemyndigede JG til at bestille bådene. 

JG 

8 STATUS PÅ ARBEJDET MED LOGO 

Status på  

1) Reaktioner fra medlemmerne på nyhedsbrev om logo  

JG gennemgik de (få) reaktioner han havde modtaget fra medlemmerne. Halv-
delen var overvejende positive og halvdelen overvejende negative. Lise sup-
plerede med at hun havde modtaget en del positive kommentarer. 

Ingen af reaktionerne gav anledning til ændringer i logoet, der dermed er ved-
taget. 

 

 

 

JG 
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8 2) Farve på logo  

Farvekode fastlagt til CMYK 98-100-0-0, nærmeste RAL-kode 5002. Hempel 
Farvekode 30170 (Navy Blue) 

3) Logo på stander  

LM havde på forhånd 
udsendt oplæg. Forsla-
get vedtaget. LM fik et 
eks af de eksisterende 
standere og bestiller 
produktion af de nye 

 

 

 

4) Beslutning evt. nyt internet domæne  

JG fortalte, at han sammen med Robert Doelemann havde undersøgt mulighe-
derne for at flytte hjemmesiden over på at nyt domæne; fx eks: www.birkero-
edroogkajak.dk 

Bestyrelsen vurderede, at der ikke var et behov for at ændre ved domænenav-
net, der modsvarede omkostningerne i tid og penge for at omlægge web-sitet, 
skifte mailadresser etc.  

5) Klubtøj. TG foreslog at vente med klubtøj til næste sæson,da tiden nu er ret 
fremskreden. Det var der tilslutning til. Tages op på BM Mødet i november 

  

LM 

 

 

LM 

 

 

 

 

 

JG 

9 STATUS PÅ KLARGØRING TIL E-RONING 

LM orienterede om Marits arbejde med indretning til e-roning. Den 
skitse en mindre gruppe var nået frem til, er efter dialog med E-ro-
ning justeret en smule. Der kommer snart et nyt oplæg fra Marit 

snarest. 

LM 

http://www.birkeroedroogkajak.dk/
http://www.birkeroedroogkajak.dk/
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10 ANSVAR FOR IKKE MEDLEMMERS BRUG AF BÅDEBROEN 

• Se tekst nedenfor under notater 

Som roklub skal I være opmærksomme på god skiltning, hvis ikke-medlemmer bruger jeres ponton eller bro 

Hvis ikke-medlemmer bruger klubbens ponton til eksempelvis at bade fra, sætte egen kajak eller SUP bord i vandet, 
hvem er erstatningsansvarlig hvis gæsterne kommer til skade på pontonen? 

Det spørgsmål har Holbæk Roklub stillet Sekretariatet, da de har flere unge mennesker, som benytter klubbens bådebro 
til at tage en aftendukkert fra. 

Svaret fra DIF lyder: 

Som klar hovedregel skal man sørge for, at andre mennesker ikke kan komme til skade på ens grund. Man kan derfor 
ikke lave generelle ansvarsfraskrivelser, såsom at færden er på eget ansvar. Hvis man som forening ved, at der f.eks. er 

meget glat, eller har viden om andre konkrete risici bør man enten afhjælpe problemet, eller gøre tydeligt opmærksom 
på disse risici.    

En formulering kunne være: ”Vær ekstra opmærksom! Pontonen/broen kan være glat.” 

Er der skjulte farer under vand, skal det ligeledes tydeliggøres. 

Det er dog vigtigt at påpege, at en forening kun bliver erstatningsansvarlig, hvis skaden skyldes en uagtsom undla-
delse/handling fra foreningens side. Skulle uheldet alligevel være ude, så er ikke-medlemmer dækket af klubbens an-

svarsforsikring, som er inkluderet i Idrættens Kollektive Forsikringer, dem kan du læse mere om via linket i højre side / i 
bunden af siden her. https://www.idraettensforsikringer.dk/ 

• Er vi dækket godt nok ind med den nuværende skiltning? 

Efter nogen debat fandt bestyrelsen, at den nuværende skiltning er til OK for nu. 
Men det blev yderligere besluttet, at bestyrelsens medlemmer gerne frem til næste 
møde må forsøge at være kreative med henblik på at forklare farerne ved ophold 
på broen. Ikke mindst ved hovedspring og badning. 

 

11 SKAL VI FORTSÆTTE MED LAMINEREDE KORT? 

• Niels Ø og frue har opdateret de laminerede kort til nye baglæns roere og des-
uden ryddet op i kassen. Altså fjernet udmeldte og døde og ændret/tilføjet de 
steder, hvor der ikke er overensstemmelse mellem rokort.dk og kassens ind-
hold. Der mangler måske nok lidt om A/B styrmandsstatus ligesom det med 
styrmandsret på coastal/lite er ufuldstændigt. Fuldstændig bliver den aldrig. 

• Niels beder bestyrelsen diskutere fremtiden for de laminerede kort. Bruges de 
nok til at retfærdiggøre arbejdet? Skal der laves nye til al-le, når logoet æn-
dres? Hvilke informationer skal en fremtidig udgave indeholde, etc. 

• Det blev besluttet at Ro- og kajakchefen tager en snak om dette og kommer 
med en indstilling til hvad der skal gøres. 

 

12 FREMTID FOR KAJAK/SCULLER-BROEN 

• Skal kajak/sculler-broen beholdes eller skrottes? 

JKL Orienterede om kajak/sculler-broens dårlige stand. Senest har den 
løsrevet sig fra sin ene fortøjning. Det vil koste ca. 82.000 kr. at repa-
rere broen jf. et tilbud fra NBC-marine. Tilbuddet på at fjerne den er på 
ca. 12.000 kr. 

I lyset af hvor lidt broen benyttes blev det besluttet at broen skal skrot-

tes. JKL blev bemyndiget til at sætte det i værk. 

JKL 

https://www.idraettensforsikringer.dk/
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13 EVENTUELT 

Herunder aftale om næste møde. Tirsdag den 23. August kl. 19.30 aftaltes som 
nyt mødetidspunkt. 

LM fortalte at der i forbindelse med kæntringsøvelser var blevet klart at en 
række pagajflydere var utætte. LM fik mandat til at anskaffe 4 pagajflydere 
+ en lamineret bog om sikkerhed for et beløb på ca. 2000 kr. 

AN have ifbm. sit afbud meldt ind om behov for nye redningsveste da en del 
er ganske slidte, videre gør han opmærksom på at der er behov for flere pa-
gajer. – Det blev besluttet at der til næste møde gøres status over behovet 
for yderligere indkøb af redningsveste (også til baglænsroerne), samt paga-
jer. 

KAFFE: LM forespurgte hvilke regler der gælder for at drikke klubbens kaf-

fer. TG slog fast at ethvert medlem der besøger klubhuset, det være sig for 
at ro en tur, eller dyrke motion har lov til at brygge sig en kop kaffe på 
klubbens kaffemaskiner med anvendelse af kaffe indkøbt af klubben. 

LM medbragte et opslag men en invitation fra DN Furesø og Novafos, indby-
der til rundvisning på Stavnsholt Renseanlæg, er er et supereffektivt rense-
anlæg, der udleder ca. 1,6 mill. m3 renset spillevand til Furesøen om året. 
Fremvisningen foregår mandag den 29. aug. Kl 18 til ca. 20.  

LM kunne oplyse at der er indgået ny aftale om brug af Trørødskolens svøm-
mehal til kajaktræning for den kommende vintersæson 

 

 KOMMENDE EMNER / ACTIONS  

 ACTIONS inden næste møde: 

• Ordreafgivning på nye både 

• MV kommer med oplæg til JG om rettigheder til baglænsroning med 2 årer, så 
disse kan være klar til LiteTrio ankommer forventelig i første halvdel af august 

• Beslutning af navn til LiteTrio. JG udsender oversigt over det græske alfabet 
og ledige bogstaver til bestyrelsen 

• Nyt oplæg om e-roning 

• Skrotning af kajak/sculler-broen 

• Indkøb af 4 pagajflydere samt lamineret sikkerhedsbog 

 

JG 

MV 

 

JG 

LM 

JKL 

LM 
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 Mødet 23. august 

• Opgørelse for behovet for udskiftning/supplering af redningsveste – Input fra 
ro- og kajakchef  

• Behov for kurser 

 

Input fra 
ro- og ka-
jakchef  

 

 Mødet i september 

• Plan for standerstrygning og arbejdsdag 

 

Husforval-
ter 

   

 Senere 

• Beslutning om klubtøj 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
 


